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Zapytanie 

 

 

Szanowna Pani 
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Dotyczy: Stanu nawierzchni ulicy Sowińskiego. 

  

Szanowny Pani Dyrektor, 

 

W związku z prezentowanymi nam przez mieszkańców postulatami oraz doświadczeniami 

własnymi pragniemy zwrócić uwagę na zły stan techniczny ulicy gen. Józefa Sowińskiego. 

Wspomniana ulica Sowińskiego gen. Józefa Sowińskiego już od dłuższego czasu naprawiana  

jest jedynie punktowo w miejscach gdzie powstały uszkodzenia jezdni. Mając świadomość 

,że niemożliwym jest kompleksowe wyremontowanie w jednym czasie wszystkich ulic pragniemy 

jednak, zwrócić uwagę, iż prawdopodobnie wskutek wyjątkowo mroźnej niż w ostatnich latach zimy stan 

ulicy znacznie się pogorszył. Kierowcy jadać wspomnianą ulicą w niektórych sytuacjach nie mają wręcz 

możliwości uniknięcia najechania na dziurę w jezdni.  

W związku z powyższym zwracamy się do Pani Dyrektor z prośbą o odpowiedź na następujące 

pytania: 

1) Czy jest możliwe w miarę możliwości interwencyjna naprawa uszkodzonych miejsc na ulicy 

Sowińskiego? 

2) Czy tutejsza jednostka ma w planie w dłuższej perspektywie generalny remont wspomnianej 

ulicy? 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 
Łukasz Chmielewski 

 


